
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 12. februar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 127
Kunne ministeren forstille sig, at det ville give mening at afsluttede sager de facto også 
var afsluttet, frem for at genåbne og begynde at lede efter ”kommafejl”? Og mener 
ministeren ikke, at det vil være på sin plads at erkende, at coronapandemien er et 
overstået kapitel, og at de fleste nok har behov for ikke at leve i mere usikkerhed? 
Mener ministeren ikke også, at virksomhederne skal have vished for dermed at kunne 
fokusere på at komme helt fri af de for manges vedkommende store tab de har lidt? 
Der henvises til artiklen ”Kæmpechok: Lasse skal pludselig tilbagebetale en halv million i 
coronakompensation” bragt på www.voreslokalavis.dk den 23. januar 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kenneth Fredslund 
Petersen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på kenneth.petersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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